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Beste , 
 
Ik heb begrepen dat dit plan nog door de gemeenteraad besproken/besloten moet worden? Ik heb vooralsnog even 
kortgesloten met mijn collega’s. De ecoloog gaf mij aan dat dit vanuit het weidevogelleefgebied niet gewenst is. Er 
zal aantasting plaatvinden.  
 
Ook heb ik het voorgelegd bij ons adviesteam ruimtelijk kwaliteit. Het advies was het volgende: 
 
De provincie kan stimuleringsgebieden voor zonneparken aanwijzen en daarmee afwijken van haar eigen 
zonnebeleid voor plannen met (een optelsom van) bijzondere kwaliteiten. Dit kunnen zijn: ruimtelijke kwaliteiten, 
innovaties en de inzet op maximaal meervoudig ruimtegebruik.  
Bij voorliggend plan is hiervan geen sprake. Wij hebben met name moeite met de enorme schaal van het plan. Deze 
is - evenals de contouren – de uitkomst van de eigendomspositie en niet van een visie op het landschap en de 
nabijheid van het kleinschalige en groene lint van Groote Keeten.  
We waarderen de ambitie om 10 van de 60 ha. in te richten als natuurgebied en de uitgebreide suggesties voor 
natuurontwikkeling binnen het zonnepark, maar missen een goede onderbouwing voor het concept en de 
vormentaal van het getekende nieuwe nollenlandschap, evenals concrete voorstellen voor meervoudigheid / 
natuurmaatregelen binnen het zonnepark.  
Vanuit ruimtelijke kwaliteit adviseren wij om dit initiatief niet als stimuleringsgebied aan te wijzen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


